
Słupsk, 08 kwietnia 2015 r.

Raport z konsultacji społecznych zadania pn. „Budowa parku rekreacyjno-sportowego im. Witkacego przy ul. 11-go Listopada –
Frąckowskiego”, realizowanego w ramach Słupskiego Budżetu Obywatelskiego 2015. 

1. Podstawa prawna i przebieg konsultacji.

I etap konsultacji społecznych tj. konsultacje koncepcji zagospodarowania został przeprowadzony na podstawie Zarządzenia nr 100/IRM/2015
Prezydenta Miasta Słupska z dnia 18 lutego 2015 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych zadania pn. Budowa parku rekreacyjno-
sportowego im. Witkacego przy ul. 11-go Listopada – Frąckowskiego,  realizowanej w ramach Słupskiego Budżetu Obywatelskiego 2015 na
etapie koncepcji zagospodarowania oraz projektu budowlanego. 

Konsultacje dotyczyły koncepcji zagospodarowania planowanego parku rekreacyjno-sportowego im. Witkacego przy ul. 11-go Listopada – 
Frąckowskiego.

Celem konsultacji było uzyskanie od mieszkańców Słupska uwag dotyczących koncepcji zagospodarowania Parku.

I etap konsultacji został przeprowadzony w okresie od 4 do 9 marca 2015 br. Propozycje zmian przyjmowane były na piśmie, a także drogą 
elektroniczną. Odbyło się również spotkanie konsultacyjne (5 marca 2015 roku w Szkole Podstawowej nr 10).

2. Zestawienie  opinii i propozycji zmian w koncepcji zagospodarowania  parku rekreacyjno-sportowego im. Witkacego przy ul. 11-go
Listopada – Frąckowskiego wraz ze stanowiskiem Urzędu Miejskiego w Słupsku. 
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Zgłaszający
Zgłoszona uwaga Stanowisko UM Słupsk

1. W  przedłożonej  Koncepcji  nie  ma  żadnych  akcentów  /
elementów  związanych  z  Witkacym,  a  tym  bardziej  z
promocją  miasta  -  jest  jeszcze  czas  aby zastanowić  się  nad
tymi "starymi" założeniami.
Proponuję  zastanowić  się  nad  ujęciem  w  projekcie
zagospodarowania takich elementów jak np.:
-  instalacje  przestrzenne  /  rzeźby,  efekt  pleneru/ów
rzeźbiarskiego  (Witkacy  swoją  twórczością  niejednokrotnie
stanowi inspirację dla  obecnych  artystów).  Poza elementami
stałymi, można by wydzielić miejsca dla wystaw cyklicznych -
rzeźbiarskich;
- gabloty / banery z jego obrazami - ekspozycja cykliczna, np.
co kwartał zmiana "obrazów";
-  "tablice"  informacyjne:  opisujące  życiorys  i  przybliżające
mieszkańcom  /  użytkownikom  placu  sylwetkę,  dorobek  i
zakręty życia. Można by się pokusić o różne formy "strawne"
dla różnych grup zarówno wiekowych jak i poziomu wiedzy -
nie musimy do Kultury podchodzić na klęczkach i z zadęciem.
 
Ponadto proponuję zaprojektować:
-  dodatkowe  zestawy/  ławka+kosz,  wzdłuż  ciągu  pieszego
"biegnącego" od ul. Norwida do osi placu;
-  "żyjące  ściany"  -  przegrody  zielone  /  tak  obecnie
popularyzowane  m.in.  ściany  zielone  (seminarium  pn.
Instalacje zielonych dachów i żyjących ścian jako innowacyjne
działania ......)
- w  części  sportowej:   elementy  siłowni  zewnętrznych

Uwaga uwzględniona.
1.  Miejsca  nawiązujące  do  twórczości
Witkacego  na  instalacje  przestrzenne,
wystawy cykliczne oraz plener zostaną ujęte
w dokumentacji technicznej.
2.  Elementy  małej  architektury
zaprojektowane  zostaną  w  ilości
pokrywającej zapotrzebowanie parku. 
3.  „Żyjące  ściany”  zostaną  poddane  do
rozważenia  przez  projektanta  co  do  ich
umiejscowienia  oraz  doboru  gatunków
roślinności.
4.  W  części  rekreacyjno-  sportowej  parku
przewiduje  się  umiejscowienie  urządzeń
siłowni zewnętrznej.
5.  Wybieg  dla  psów  zlokalizowany  będzie
wzdłuż ul. Norwida i oddzielony zostanie od
pozostałej części parku pełnym ogrodzeniem.
W  pobliżu  wybiegu  umiejscowione  zostaną
kosze  na  psie  odchody  aby  zachować
czystość przestrzeni publicznej. 
6.  Strefa  wypoczynkowa  przeniesiona
zostanie na drugą stronę parku- od strony ul.
Frąckowskiego 15.
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(najlepiej  dwufunkcyjne)  / wzdłuż  alejek,  z  rozgraniczeniem
 urządzeń siłowych od fitness;
 Odnośnie wybiegu dla psów:
Czy przemyślano wszechstronnie sprawy związane z:
-  zachowaniem higieny na  tym terenie  tj.:  sposób zbierania
odchodów  (odpowiednich  pojemników),  zapobieganie
ewentualnych odorom;
-   lokalizacją  placu  wypoczynkowego  z  altanką  i  pergolą   -
bezpośrednio  w  jego  sąsiedztwie  (z  powodów  określonych
powyżej), bez zaprojektowania przynajmniej ściany zielonej.

2. Dlaczego w planie nie ma uwzględnionego monitoringu?
Kamery monitoringu powinny być skierowane na sam park jak
również na przylegające ulice.
Sprawa  druga  to  boisko  które  jest  zbędne,  5  minut  drogi  i
mamy dwa boiska do piłki nożnej, koszykówki oraz siatkówki.
Lepszym pomysłem była by siłownia na świeżym powietrzu.
Kolejną  zmianą  jaką  bym  wprowadził  to  Drzewa  które  na
pewno wpadną mieszkańcom do gustu to Klony Palmowe -
piękne drzewa których w Słupsku nie ma. 

Uwaga nie uwzględniona.
Koszt prac projektowych i wykonanie 
instalacji monitoringu są niewspółmiernie 
wysokie do budżetu jaki przewidziany jest na
realizację zadania.

3. W parku powinny znajdować się dzieła Witkacego , żeby 
każdy mógł je podziwiać i lepiej poznać 

Uwaga uwzględniona.
Miejsca  nawiązujące  do  twórczości
Witkacego  na  instalacje  przestrzenne,
wystawy  cykliczne  oraz  plener  zostały  już
ujęte w koncepcji

4. Proponuję  wprowadzenie  następujących  poprawek  do
przedstawionej koncepcji:
1. ogrodzenie od strony drogi (ringu) i nasadzenie co najmniej
trzech rzędów drzew i krzewów  ozdobnych - zimo-zielonych
(ale nie tuje, które kojarzą się z cmentarzem).

Uwaga częściowo uwzględniona.
1. Rolę ogrodzenia od strony ringu spełniać 
będzie gęsto nasadzona zieleń wysoka i 
niska.
2. Ze względu na duże zapotrzebowanie 
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2.  rezygnacja z  boiska i  powodu małej  powierzchni  parku i
zamiast boiska ustawienie urządzeń do ćwiczeń dla dorosłych i
dzieci wraz ze ścianką do wspinaczki. Można pomyśleć też o
trasie  dla  dziecinnych  rowerków  z  kilkoma  znakami
drogowymi.  Plac  zabaw dla  dzieci  powinien  mieć  nie  tylko
piaskownicę  dla  maluchów  ale  wiele  różnych  urządzeń  do
zabaw ruchowych (na ile budżet pozwoli).
3.  labirynt  ścieżek  dookoła  parku  z  galerią  obrazów
Witkacego.
4.  wybudowanie  dwóch lub nawet  trzech altanek w których
byłby dostęp do internetu lub przynajmniej ciekawe zdjęcia z
opisem zabytków i historii Słupska
5. rezygnację z utwardzenia polbrukiem i utwardzenie w inny
sposób.
6.  wykorzystanie  przy  budowie  tego  parku  bezrobotnych  z
osiedla  Niepodległości  celem  obniżenie  kosztów.  Kwota
300.000  zł  zlecona  firmie  obcej  to  niewiele,  natomiast  gdy
wykonywać będzie to Zieleń Miejska w Słupsku zatrudniająca
  bezrobotnych pod fachowym nadzorem to bardzo dużo.
7. nie można zapomnieć o koszach na śmieci i na psie kupy.
8. jeżeli będą altanki z internetem powinien też być monitoring
aby zapobiec dewastacji,     gromadzenia się meneli i pijaków.

społeczeństwa zostaną zaprojektowane dwa 
boiska- o nawierzchni z trawy syntetycznej 
oraz nawierzchni syntetycznej.
Ścianka do bulderingu została już 
uwzględniona w zakresie funkcji rekreacyjnej
parku z nawierzchnią bezpieczną. Ze względu
na kształt terenu  i jego charakter ścieżek 
ściśle rowerowych nie będzie, natomiast w 
parku zostaną zaprojektowane szerokie 
ścieżki o nawierzchni z masy bitumicznej lub
bezfazowej kostki drobnowymiarowej. Strefa
rekreacyjna z placem zabaw dla dzieci 
wyposażona zostanie w zestaw zabawek 
kreatywnych dla najmłodszych.
3.W parku uwzględniono już możliwość 
wystawiania prac artystycznych.
4.Koszt prac projektowych i wykonanie 
instalacji wi-fi jest niewspółmiernie wysoki 
do budżetu jaki przewidziany jest na 
realizację zadania.
5.W parku przewiduje się wykonanie alejek 
spacerowych o nawierzchni z masy 
bitumicznej lub bezfazowej kostki 
drobnowymiarowej.
6. Prace zostaną zlecone w drodze przetargu 
nieograniczonego , a firma, która wygra 
przetarg może zatrudnić osoby bezrobotne.
7. W parku przewidziane jest wykonanie 
koszy na nieczystości stałe oraz psie odchody
8. Koszt prac projektowych i wykonanie 
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instalacji monitoringu są niewspółmiernie 
wysokie do budżetu jaki przewidziany jest na
realizację zadania. 

5. Po zapoznaniu  się  z  planem parku chciałam zaproponować,
żeby było w nim coś jeszcze czyli siłownia napowietrzna. W
wielu  miastach  są  już  takie  siłownie  i  cieszą  się  dużym
zainteresowaniem  Nie tylko w dużych ośrodkach. Przykładem
niech będzie miasto Kępice koło Słupska. Jestem tam od czasu
do czasu i za każdym razem przy okazji spaceru korzystam z
urządzeń  do  ćwiczeń,  które  są  wytrzymałe,  profesjonalnie
wykonane i przy każdym jest instrukcja informujące o tym, jak
ćwiczyć  poprawnie.  Widzę,  że  mieszkańcy  tego  miasta
regularnie odwiedzają siłownię napowietrzną (właściwe to w
Kępicach  są  nawet  dwie  takie  siłownie).  Jeżeli  w
kilkutysięcznym mieście jest zapotrzebowanie na taką formę
rekreacji  to  tym  bardziej  przyda  się  na  osiedlu,  na  którym
mieszka prawie 1/4 Słupszczan, czyli ponad 20 000 osób.

Uwaga uwzględniona.

6. 1.  Montaż  progów  zwalniających  na  ul.  Frąckowskiego  w
miejscach gdzie zaplanowane są przejścia dla pieszych!!!
2.  Ścieżka  do  biegania  okalająca  cały  park  (nie  z
betonu/asfaltu)
3.ogrodzony teren dla najmłodszych
4.  zmiana  lokalizacji  boisk  (  w  koncepcji  boiska  są
zlokalizowane  przy  budynkach  ustawionych  frontem  do
boisk<jeśli  młodzież  będzie  tam grała  w piłkę  "kopaną",  to
będzie  głośna  przy  uderzaniu  piłki  o  ogrodzenie>.  Boiska
powinny  być  usytuowane  jak  najdalej  od  budynków
mieszkalnych)
5. Wydaje mi się, że w całym parku jest mało ławek
6.  można  zaplanować  graffiti  na  ekranach  akustycznych  od

Uwaga częściowo uwzględniona.
1. Zgłoszenie o wprowadzenie progów 
zwalniających wzdłuż ul. Frąckowskiego 
przekazana zostanie do zarządcy drogi.
2. W parku przewiduje się ścieżki z masy 
bitumicznej lub bezfazowej kostki 
drobnowymiarowej.
3. Strefa rekreacyjna z placem zabaw dla 
dzieci będzie ogrodzona.
4. Boiska sportowe zostaną przeniesione w 
kierunku ul. Norwida. 
5. W parku zaprojektowana zostanie 
odpowiednia dla potrzeb ilość ławek i koszy 
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strony parku. Można zaplanować w przyszłości jakiś konkurs
lub dzień dla graficiarzy. (Kiedyś na ul. Grottgera na murze od
SOSIR-u był taki dzień z graffiti)
7.Można zamontować ze 2-3 stoły do gry w szachy i 1-2 stoły
do tenisa stołowego
8.  Na boiskach można zaznaczyć  linie  w tenisa  ziemnego i
siatkówki.

na śmieci.
6. Wzdłuż parku nie ma zaprojektowanych 
ekranów akustycznych. Planuje się 
ustawienie elementów pionowych- ścianek, 
które będą służyły do malowania oraz 
odbijania dźwięków od strony ringu.
7. W projekcie ujęte zostaną stoły do 
szachów.
8. Decyzja o funkcji boisk i liniach podjęta 
zostanie na etapie projektu .

7. Wczoraj  wracając  z  konsultacji  spojrzałem  na  usytuowanie
terenu,  na  którym  ma  powstać  park  i  uderzyło  mnie  to,  że
boisko jest planowane w miejscu, w którym bloki są zwrócone
balkonami do tego terenu. 
Czy nie było by sensowniej boisko umieścić tam, gdzie bloki
są zwrócone do terenu ścianami szczytowymi? 
W wakacje  na  boisku  będzie  gwarno  do  godz.  22  dzień  w
dzień, mieszkańcom to może bardzo przeszkadzać.

Uwaga uwzględniona.
Boiska usytuowane zostaną bliżej ul. 
Norwida.

8. Do projektu  należy  wprowadzić  WC (także  z  umywalkami,
gdzie zimna woda mogłaby być dostępna swobodnie a ciepła
po wrzuceniu monety), oraz punkt ujęcia wody . 
Mini-scena
Miejsca/ścianki do malowania 

Uwaga uwzględniona.
W projekcie uwzględniona będzie toaleta dla 
użytkowników parku.
W parku w centralnej części umiejscowiona 
będzie scena. Od strony ringu planuje się 
ustawienie pionowych ścianek, które będą 
służyły do malowania .

9. 1/propozycja  zoorganizowania  placu  zabaw  w  stylu
„witkacowskim” – nawiązanie do form z obrazów Witkacego
2/przygotowanie przestrzeni dla plenerowych wystaw – forma

Uwaga częściowo uwzględniona.
1. W parku zastosowane zostaną zabawki z 
atestami bezpieczeństwa i higieny oraz 
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ściany,  parkanu,  ekranów,  na  których  można  prezentować
fotografie, plakaty itp.
3/zorganizowanie siłowni i miejsca do fitness 
4/przygotowanie specjalnego wybiegu dla psów 

certyfikatami, natomiast usytuowane będą na 
nawierzchni syntetycznej, która pozwala na 
wykonanie różnobarwnej powierzchni.
2. W parku znajdować się będą elementy 
umożliwiające wykonanie instalacji 
przestrzennych, wystaw cyklicznych oraz 
plenerów. 
3 i 4. W parku przewidziane zostały 
wymienione uwagi

10. Uważam ze lepiej chodniki zrobić z asfaltu jak na ścieżce na
Krępę Słupską, chyba ze ta lepsza kostka brukowa, gdzie nie
ma  tych  przerw.  Dzięki  temu  będą  mogli  i  rowerzyści  i
rolkarze i piesi skorzystać . Dobrze by było dodać tez trochę
maszyn do ćwiczeń na powietrzu (Taka siłownia jak w parku
kultury).  Na  placu  zabaw  dla  dzieci  żeby  były  różne  liny,
drabinki,  równoważnie itp, które rozwijają zwinność i zmysł
równowagi.

Uwaga uwzględniona.

11. Składam wniosek aby w parku Witkacego przy 11listopada
wybudować ściankę bulderingową. (projekty w załączeniu)

Uwaga uwzględniona.

12. Generalnie  koncepcja  zaproponowana  przez  Waszego
projektanta  bardzo  mi  się  podoba.  Jedyne  uwagi  które
mógłbym  zaproponować  –  to  kilka  ławek  więcej.  Brawo,
życzę jak najsprawniejszego (najkrótszego) okresu konsultacji
i błyskawicznej realizacji projektu.

Uwaga uwzględniona.

13. W  reakcji  na  prośbę  o  przesyłanie  pomysłów  dotyczących
realizacji parku Wtikacego chciałbym przedstawić swój punkt
widzenia.  Aktywnie  korzystam  z  wielu  słupskich  parków,
jestem ojcem dwójki dzieci 8 i 12 lat, odwiedzałem tego typu
miejsca  w  różnych  lokalizacjach  w  Polsce  i  w  Europie

Uwaga częściowo uwzględniona.
1.  Projekt zieleni zostanie wykonany z 
uwzględnieniem tej uwagi, tzn. miejsca 
rekreacji będą „wtopione „ w zieleń, która ma
stanowić otulinę, a nie dominantę przestrzeni
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Wydaje się kluczowe aby park był miejscem spotkań, punktem
aktywizacji mieszkańców i potrzeby spędzania w nim czasu,
należy więc przewidzieć jak najwięcej  miejsc powodujących
"zaludnienie"  parku
1. Zadrzewienie, o ile absolutnie rozumiem potrzebę zasadzeń,
zieleń  itp.  ale  tak  duża  ilość  powierzchni  drzew i  krzewów
powoduje  że  ten  obszar  staje  się  "pasywny",  może  lepiej
przemyśleć zadrzewienia tak aby tworzyły naturalne ekrany a
nie  blokowały  miejsce  w  samym  parku
2.  Boisko,  umieszczone  jest  zbyt  blisko bloków, powodując
uciążliwość, dodatkowo wydaje się zbędne budowanie dwóch
boisk do koszykówki, w niedalekim sąsiedztwie jest boisko na
Sołdka,  jest  boisko  niedaleko  gimnazjum,  jest  boisko  przy
Kotarbińskiego, i dwa boiska asfaltowe przy Małcużyńskiego.
Porównując  to  do  podobnie  dużego  osiedla  Piastów,  gdzie
mamy dwa boiska na Wiatracznej  i  dwa asfaltowe w parku
Jordanowskim,  jest  to  dość  duża  ilość.  Jeśli  już  koniecznie
budować boisko (bo sąsiednie są zatłoczone, ale chyba jednak
nie),  to  wydaje  się  rozsądne  aby  było  mniejsze,  jedno.
3. Ścieżki w parku, w Słupskich parkach ścieżki nie nadają się
do uprawniania np. rolkarstwa, nie wiem czy robione jest to
celowo  czy  ze  względu  na  nieznajomość  tematu.  Idealnie
gdyby naokoło parku była ścieżka "sportowa" umożliwiająca
zarówno bieganie, nordic walkink jak i rolkarstwo. W pobliżu
jedynym  takim  miejscem  jest  ścieżka  rowerowa  na
Zaborowskiej,  która  niestety  jest  poprzecinana  drogami
wewnętrznymi.  Po  ścieżkach  rowerowych  w  kierunku
Bierkowa  i  Krępy  widać  potrzebę  budowania  takich  miejsc
4. Młodzież i aktywni dorośli: poza boiskiem, nie ma na to w
parku  pomysłu,  a  wystarczy  się  przejść  po  mieście  żeby

2. Boiska o nawierzchni trawy syntetycznej i 
syntetycznej usytuowane zostaną bliżej ul. 
Norwida.
3. Alejki w parku wykonane zostaną z 
nawierzchni z masy bitumicznej lub 
bezfazowej kostki drobnowymiarowej, która 
przyjazna jest dla rowerzystów, rolkarzy i 
innych cyklistów.
4. Ze względu na zbyt małą przestrzeń, która 
ma pomieścić tak wiele funkcji: sportowo- 
rekreacyjno- wystawienniczą  wprowadzanie 
kolejnej, takiej jak uprawianie sportów 
ekstremalnych jest już niemożliwa do 
spełnienia warunków bezpieczeństwa 
wszystkich użytkowników parku. 
5. W parku przewidziany jest trawnik o 
funkcji piknikowo- wystawienniczo- 
wypoczynkowej.
6 i 7. W miejscu zaproponowanej fontanny 
wykonane zostanie podwyższenie w formie 
ślimaka do obsługi sceny, z masy bitumicznej
lub bezfazowej kostki drobnowymiarowej
8. W parku zaprojektowane zostanie 
oświetlenie.
W parku wykonany zostanie podział na strefy
wypoczynkowe i rekreacyjno- sportowe.
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zauważyć  że  najchętniej  młodzież  korzysta:
- z skateparku na Małcużyńskiego (notabene, świetny pomysł i
dobrej jakości elementy konstrukcyjnie fatalnie zainstalowane
i  nieoświetlone)
-  z  urządzeń  do  street  workoutu  w  PKiW
Skateparku  w formie,  która  jest  na  Małcużyńskiego  nie  ma
sensu dublować, ale z tamtym miejscem jest problem, bo jest
przeznaczone  głownie  dla  dobrze  jeżdżących  rolkarzy  i
rowerzystów,  sensowne  wydaje  się  zbudowanie  (lub
przynajmniej zaplanowanie) streetparku, niskie przeszkody w
postaci najazdów, murków, małych schodów i poręczy, niskich
kickerów, przykłady  takich  street  parków:
Arsenal  streepark  w  Rennes,  Francja:
http://www.sk8france.fr/skatepark-rennes/
St.  Nazaire,  Francja:  http://www.constructo.fr/saint-nazaire-
44/ (część  steet,  część  bowl  jest  chyba  jednak  zbyt  droga).
Jeśli  chodzi  o  street  workout,  to  nie  rywalizowałbym  z
parkiem w PKiW, niech tam będzie najlepszy i najbogatszy,
ale tutaj można by stworzyć przynajmniej namiastkę tamtego
miejsca,  zrobić  badania  jakie  urządzenia  są  najczęściej
używane, nie montować drogich kółek czy liny do wspinaczki.
1/2 wielkości powinna wystarczyć.  Ważne aby było podobne
podłoże.  
5.  Należy  przewidzieć  miejsca  do  aktywnego  wypoczynku,
typu  siatkówka,  ringo,  freesbee,  czyli
kawałek niezadrzewionego   trawnika  na  którym  można
postawić  ew,  siatkę/linkę  do  ww  sportów
6.  Nie  budować  fontanny,   to  tylko  koszty,  idealnie  jakby
pozostawić placyk z gładkim betonem (podobnym jak centrach
handlowych) na którym można np. potańczyć street dance czy
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breakdance,  może  być  umieszczony bliżej  strefy  streetparku
7.  Jeśli  jest  pomysł  na  budowanie  sceny/altany,  błagam,
zastosować  tam  gładką  nawierzchnię,  np.  wspomniany
wcześniej gładki beton. Nie powtarzać błędu jaki popełniono
przy  tworzeniu  sceny  na  Podwórku  Kulturalnym,  gdzie
położono niebezpieczną dla zdrowia drobną kostkę brukową.
Na takiej scenie, gdy nie ma przewidzianych zorganizowanych
występów mogły by trenować formalne i  nieformalne grupy
taneczne (breakdance, hiphop, streetdance)

8. Strefę cichą zrobić bliżej bloków, strefę głośną bliżej ulicy, 
w strefie głośnej przewidzieć dodatkowe oświetlenie aby 
aktywnie korzystać w godzinach od zmroku do 22:00, a być 
może i później

Podsumowując:
1. W strefie głośnej (przy ul 11 Listopada), wyliczając od 
Piłsudskiego:
- boisko (małe)
- streetpark
- strefa aktywnego sportu
drzewa oddzielające od ulicy (są nasadzone)
2. W cichej
- wybieg dla psów
- część centralna, ławeczki, placyk, miejsce na małą 
gastronomię
- część kulturalna, scena, miejsce na ustawienie krzesełek
Oczywiście, ułożenie elementów strefach mona dopasować, 
jednak street park i boisko, odsunąłbym jak najdalej bloków i 
najbliżej ul Piłsudskiego, również dlatego aby umożliwić 
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oświetlenie tych części po zmroku.
Ścieżka dookoła parku lub przynajmniej okalająca strefę cichą,
podzielona na część spacerową i "sportową" z gładką 
nawierzchnią.

14. W odniesieniu do propozycji planu zagospodarowania parku,
składam wniosek,
aby z obrębu parku usunąć teren wybiegu dla psów (nr 1 na 
mapce). W jego 
miejscu zainstalować plac zabaw dla dzieci.
W miejsce proponowanego placu (nr 2 na mapce) umiejscowić
siłownię 
napowietrzną dla dorosłych.
Uzasadnienie:
1. Park przede wszystkim powinien służyć ludziom. Mały 
wybieg dla psów 
można urządzić na innym terenie.
2. Względy higieniczne. Nie da się upilnować, aby pies w 
drodze do 
wybiegu nie nasiusiał  też w innym miejscu. Natomiast dzieci
mogą dostać się na teren wybiegu lub dotykać jego ogrodzenia
itp.
3. Usytuowanie altanki obok miejsca nr 1 na mapce ( w 
przypadku zamiany 
wybiegu na plac zabaw) może służyć rodzicom do odpoczynku
i obserwacji 
najmłodszych dzieci.
4. Usytuowanie placu zabaw dla dzieci, jak na propozycji 
zagospodarowania obok boiska dla młodzieży i dorosłych, 

Uwaga częściowo uwzględniona.
1.Wybieg dla psów umiejscowiony będzie 
wzdłuż ul. Norwida i oddzielony zostanie od 
pozostałej części parku ścianką. W pobliżu 
wybiegu umiejscowione zostaną kosze na 
psie odchody aby zachować czystość 
przestrzeni publicznej. 
2. Plac zabaw dla dzieci będzie ogrodzony 
oraz zastosowana będzie nawierzchnia 
syntetyczna-bezpieczna.
3.Strefa wypoczynkowo- wystawiennicza 
usytuowana zostanie bliżej bloku przy ul. 
Frąckowskiego 15.
4. Urządzenia siłowni zewnętrznej zostały 
przewidziane w strefie rekreacyjnej parku.
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może skutkowa 
wypadkowością.
5. Siłownie napowietrzne cieszą się dużą popularnością. 
korzystać z niej 
będzie mogło wielu mieszkańców, w tym seniorów. Dzięki 
temu park może 
stać się międzypokoleniowym miejscem odpoczynku i 
rekreacji. 

15. Mam pytanie czy od strony budynku Frąckowskiego 15 będzie
utrzymany  szpaler  drzew  na  obecnym  miejscu,  czy  jak  na
rysunku będzie przesunięty bliżej jezdni.
Pisaliśmy jako firma do ZIM o przesunięcie drzew w obecne 
miejsce ze względu na umiejscowienie magistrali 
ciepłowniczej. 

Patrząc na plan zagospodarowania to drzewa usytuowane są na
magistrali ciepłowniczej, a obok boisko.

Wszelkie prace nasadzeń nowych drzew 
uwzględniać będą usytuowanie magistrali 
ciepłociągu.

Dziękujemy wszystkim, którzy wzięli udział w konsultacjach społecznych, dzieląc się swoimi uwagami, propozycjami i opiniami odnośnie
koncepcji zagospodarowania parku rekreacyjno-sportowego im. Witkacego przy ul. 11-go Listopada – Frąckowskiego.
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